
 
       

Številka: 900-100/2015-4                            

Datum:   15. 4. 2015            

                              

Z A P I S N I K 

 

5. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL, ki je bila v sredo,  11. 3. 2015 ob 18.00 uri, na sedežu 

Četrtne skupnosti Rožnik, Viška cesta 38, Ljubljana.  

 

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical in vodil predsednik Sveta Četrtne 

skupnosti Rožnik, MOL, Aleš Jenko (v nadaljevanju: predsedujoči). 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boris Bavec, Mojca Bizjan, Tomaž Čučnik, Aleš Jenko, Dragica 

Klemše, Uroš Logar, Klemen Sodržnik, Vesna Škerl, Rebeka Tomšič, Živa Vidmar, Boštjan 

Weissenbach, Matej Weissenbach in Miro Žagar. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Selma Halilović in Manca Radić. 

 

OSTALI NAVZOČI:  Mojca Mak in Špela Šivavec, javni uslužbenki Službe za lokalno samoupravo, 

MU MOL 

 

Predsedujoči je na začetku ugotovil, da je od 15 članov sveta prisotnih 13 članov, kar pomeni, da je bil 

svet sklepčen in je lahko začel z delom.  

 

V sprejem je predlagal naslednji: 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 4. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik, MOL. 

2. Zaključni račun Sveta Četrtne skupnosti Rožnik, MOL za leto 2014. 

3. Dogovor o oblikovanju izvedbenega načrta izvajanja programov in projektov Četrtne 

skupnosti Rožnik vezanih na izvrševanje finančnega načrta za leto 2015. 

4. Predlogi in pobude članov Sveta Četrtne skupnosti Rožnik, MOL. 

5. Razno 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 13 članov sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

AD 1 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 4. SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK 

MOL 

 

Predsedujoči je predstavil pripombe na zapisnik 4. redne seje, ki jih je po elektronski pošti poslal 

gospod Uroš Logar. Odprl je razpravo v kateri so sodelovali vsi prisotni člani Sveta Četrtne skupnosti 

Rožnik, MOL.  

 

V nadaljevanju je gospa Živa Vidmar predlagala, da je med prioritetne naloge Četrtne skupnosti 

Rožnik potrebno vključiti tudi povezovalno cesto od Lesnine mimo Bokalškega gradu, Ceste na 

Vrhovce do Ceste Dolomitskega odreda.  

 

Predsedujoči je po razpravi dal na glasovanje naslednji  
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Predlog SKLEPA št.: 1/5:  

Svet Četrtne skupnosti Rožnik, Mestne občine Ljubljana, potrjuje zapisnik 4. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Rožnik, Mestne občine Ljubljana z naslednjo spremembo in dopolnilom: 

 

- Sklep 2/4 se spremeni tako, da se glasi:  

Rožna dolina je celovita in premajhna, da bi jo bilo smiselno deliti na tri območja. Prometne 

dovolilnice naj bodo enotne za celotno območje. 

Ker je Rožna dolina stanovanjsko naselje in ne parkirišče, naj bo prometna ureditev podrejena 

potrebam stanovalcev. Zato predlagamo, da naj bo prva letna dovolilnica na stanovanjsko enoto 

zastonj (plačani samo materialni stroški izdelave), druga letna dovolilnica po 60 € in tretja po 

120 €. 

Svet ČS vztraja, da naj mestni svet in mestna uprava pri prometnih vprašanjih tesneje 

sodelujeta s Svetom ČS Rožnik, saj ta vprašanja posegajo v način življenja stanovalcev.  

Predlagamo, da do uskladitve vprašanja mirujočega prometa, to je do uveljavitve brezplačne 

prve parkirne dovolilnice, mestni svet zadrži izvajanje trenutno veljavnega prometnega režima. 

Ponovno pozivamo mestni svet in mestno upravo, da v dogovoru s pristojnim ministrstvom 

nemudoma uredi vprašanje mirujočega prometa Študentskega naselja in njegovih prebivalcev. 

 

- Sklep 5/4 pa se dopolni s prioritetno nalogo izgradnje povezovalne ceste od Lesnine,  

mimo Bokalškega gradu , Ceste na Vrhovce do Ceste Dolomitskega odreda.  

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Proti je glasoval 1 član sveta (predsednik sveta, g. Aleš Jenko). 

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 

 

Sklep št. 1/5 je bil sprejet. 

 

Navzoči člani sveta so se tudi dogovorili, da bo gospa Dragica Klemše na osnovi podatkov, ki ji jih bo 

posredovala gospa Živa Vidmar, pripravila pravno utemeljitev, zakaj Svet Četrtne skupnosti Rožnik 

meni, da so prebivalci Rožne doline upravičeni do brezplačne dovolilnice. Utemeljitev bo priložena 

odpravku spremenjenega sklepa št. 2/4. 

 

Utemeljitev k spremembi sklepa št. 2/4 se glasi: 
Izrek sklepa člani Sveta Četrtne skupnosti  utemeljujejo z dejstvom, da so krajani Rožne doline ceste na 

tem območju zgradili z lastnimi sredstvi že v času pred samostojnostjo Republike Slovenije.  

Problem urejenosti prometa je bil v Rožni dolini pereč že v 80-ih letih in krajani so takrat, za izgradnjo 

cest  in ostalo pripadajočo infrastrukturo (razsvetljava, pločniki ipd.), v okviru Krajevne skupnosti v 

sprejeti srednjeročni program Komunalne skupnosti ljubljanskih občin za obdobje 1986-1990, vključili 

tudi pobudo za ureditev te problematike.  

Zapletlo se je, kot je običajno pri (vseh) projektih, pri financiranju celotne zadeve. Zato je bil v Krajevni 

skupnosti dne 22. 6. 1986 izveden referendum o uvedbi krajevnega samoprispevka za izgradnjo cest in 

krajani so na tem referendumu  izglasovali, da bodo problem infrastrukture v svojem kraju rešili sami.  

To so v obdobju od 1. 8. 1986 do 31. 12. 1990 tudi storili, in sicer s samoprispevkom v naslednjih 

postavkah:  

 1 % od neto osebnega dohodka iz delovnega razmerja in nadomestil  

 1 % od pokojnin 

 1 % od osnove, od katere se plačujejo nosilci samostojnega opravljanja kulturne in intelektualne 

dejavnosti  

 2 % od osnove, od katere se plačujejo nosilci samostojnega opravljanja obrtnih in gospodarskih 

dejavnosti 

Še več, takratnih 10.000 dinarjev letno (znesek se je v celotnem obdobju ustrezno valoriziral) so 

prispevali celo krajani, na delu v tujini.  
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Vse navedeno kaže na dejstvo, da je predlog članov Četrtne skupnosti Rožnik več kot utemeljen, saj so 

krajani za ceste v tem delu MOL, kot edini, poskrbeli sami, z lastnimi sredstvi.  

Infrastruktura v Mestni občini Ljubljana, in  s tem seveda tudi ceste na tem območju, so seveda last 

Mestne občine Ljubljana in članom sveta je povsem jasno, da vsak lastnik s svojo lastnino lahko počne 

(skoraj) vse, vendar pa mora tudi lastnik le-te vedeti in upoštevati, da to počne tako, da to ni na škodo 

drugega.  

V danem primeru se krajani Rožne doline čutijo oškodovani in izigrani, saj situacija ni primerljiva z 

ostalimi četrtnimi skupnostmi v okviru Mestne občine Ljubljana. Razen tega je že v starem Rimu veljalo 

»Plačano enkrat, plačano za vselej!«  in v korektnem poslovnem svetu bi to moralo veljati tudi v 21. 

stoletju, ne glede na to, kdaj, kje in kako je bilo neko plačilo za konkretno zadevo izvedeno.  

Če je potrebno, se lahko vse navedeno podkrepi še z listinskimi dokazi (plačilne liste krajanov, iz katerih 

so razvidni odtegljaji). Konec koncev  pa je Mesta občina Ljubljana tudi lastnica Arhiva Mestne občine 

Ljubljana, kjer bo, z malo dobre volje, zagotovo možno najti vse relevantne listine in dokaze.  

 

 

AD2 

ZAKLJUČNI RAČUN  SVETA  ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK, MOL ZA LETO 2014 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

Predsedujoči je dal  na glasovanje naslednji 

 

Predlog SKLEPA št. 2/5: Svet Četrtne skupnosti Rožnik, Mestne občine Ljubljana potrjuje 

zaključni račun Sveta Četrtne skupnosti Rožnik, MOL za leto 2014. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov sveta. 

 

Sklep št. 2/5 je bil sprejet. 

 

 

AD 3 

DOGOVOR O OBLIKOVANJU IZVEDBENEGA NAČRTA IZVAJANJA PROGRAMOV IN 

PROJEKTOV ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK VEZANIH NA IZVRŠEVANJE 

FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2015 

 

Predsedujoči je uvodoma povedal, da se mora Svet Četrtne skupnosti Rožnik odločiti, katere projekte 

oziroma programe bo v letu 2015 izvajal.  

 

Navzoči člani sveta so se v razpravi dogovorili, da v roku 10 dni pripravijo predloge, ki jih pošljejo na 

elektronski naslov; mol.roznik@ljubljana.si, na naslednji seji pa jih bodo pregledali in se odločili, 

katere projekte oziroma programe bodo izvajali. 

 

AD 4 

PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK, MOL 

 

Gospa Živa Vidmar je navzočim članom sveta razdelila sestavek »Kaj mora MOL še narediti za 

promet v Rožni dolini«, kjer so povzete vse prometne potrebe. 

 

Gospa Mojca Bizjan je predlagala, da se oblikuje in redno ažurira tabela v kakšnem stanju so pobude 

Sveta Četrtne skupnosti Rožnik, MOL. Povedala je, da bi bilo dobro, če bi bili redno seznanjeni s 

stanjem pobud. Predlagala je, da lahko tako tabelo, ki bo v pomoč svetu pri delu vodi sama. 

Člani sveta so se dogovorili, da bo Mojca Bizjan vodila tabelo stanja pobud. 

 

Gospod Uroš Logar je povedal, da v Rožni dolini pogrešajo obvestilno tablo, ki je trenutno ni, ter da je 

v ta namen  nujno poizvedeti, kje na območju Rožne doline bi se jo dalo postaviti.  
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AD5 

RAZNO 

 

- Člani sveta ČS Rožnik so na seji z dodatnim gradivom prejeli predlog Službe za lokalno 

samoupravo MU MOL za dopolnitev Programa usposabljanja prebivalcev v ČS Rožnik v letu 

2015 s katero od naslednjih delavnic: 

 možganski fitnes; 

 delavnica o 3D tiskanju. 

 

Predsedujoči je navzoče člane sveta povprašal ali bi katero od navedenih vsebin dodali v Program 

usposabljanja prebivalcev v ČS Rožnik. V razpravi se člani sveta niso odločili za dopolnitev 

programa.  

 

- Člani sveta so se z dodatnim gradivom na seji seznanili tudi z odgovorom Oddelka za ravnanje z 

nepremičninami MU MOL na pripombe in pobude na osnutka odlokov o proračunu MOL za leto 

2015 in leto 2016 v zvezi z zagotovitvijo sredstev za OPPN Brdnikova.  

 

Razvila se je razprava, v kateri so sodelovali vsi prisotni člani sveta. Gospod Matej Weissenbach 

je vprašal, kdaj bo skupni sestanek s svetom Četrtne skupnosti Vič na temo poplavne varnosti. 

Glede na to, da je poplavna varnost eno izmed najpomembnejših področij delovanja sveta, je 

predlagal, da se v roku enega oziroma dveh mesecev skliče izredna seja sveta.  

 

Po razpravi je predsedujoči povedal, da se bo na naslednjo sejo povabilo podžupana MOL, 

gospoda Dejana Crneka, in načelnika Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL, 

gospoda Davida Polutnika. Nato bo sledila skupna seja s svetom Četrtne skupnosti Vič na temo 

poplavne varnosti.  

 

 

Dnevni red je bil izčrpan in predsedujoči je ob 19.40 uri zaključil sejo. 

 

 

Zapisala: 

Mojca Mak 

 

 

 Aleš Jenko 

 predsednik sveta 

 Četrtna skupnost Rožnik 

 Mestna občina Ljubljana 


